
Innkommende saker 
 

Sak 1: Arrangementet Skjærgårdsløpet Verdens Ende 
Sak fra Styret 

Styret besluttet i høst å avlyse arrangementet i 2019 på grunn av for stor belastning på de som 

organiserte løpet. I den forbindelse ble det sagt at vi ønsket å ta en diskusjon om løpets fremtid på 

årsmøte i 2019.  

Det saken i utgangspunktet dreier seg om, er om klubben skal stå som arrangør av løpet i fremtiden, eller 

ikke. Som arrangør står klubben økonomisk ansvarlig, og det vil derfor være naturlig at eventuelle 

initiativtakere til å drive arrangementet videre, må godkjennes på forhånd. Vårt forslag er derfor: 

Dersom noen medlemmer i klubben tar initiativ til å arrangere Skjærgårdsløpet Verdens Ende i regi av 

Tjøme Løpeklubb, må dette godkjennes på bakgrunn av søknad til styret. 

Sak 2: Sosialkomite 
Sak fra Styret 

Det foreslås å opprette en sosialkomite i klubben. Denne komiteen får spesielt ansvar for å bidra til å 

skape et godt sosialt miljø i klubben gjennom ulike tiltak og arrangementer. Komiteen består av minst tre 

medlemmer. Disse velges av styret på bakgrunn av henvendelser fra medlemmer som vil bidra, eller via 

headhunting. 


